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REFERAT – BESTYRELSEN 

Bestyrelsesmøde KFK 18. juni 2025  
 

Tid og sted Torsdag d. 18. juni 2025 kl. 18:00 på KFK 

 

Referent Jens Behrens (JBe) 

 

Deltagere Henrik Kofod Dich (HD) 

 Jens Behrens (JBe) 

  Ole Bruun (OB) 

Uffe Gedde (UG) 

 Frederik Gyldenkrone (FGY) 

Driftsleder Kasper Holm Nielsen (KHN) 

 Tania Merkel Jensen (TMJ) 

 Torben Lund Jensen (TJ) 

 Dan Saugstrup (DS) 

 Mirian Weber (MW) 

 

Afbud - 

 

Kopi til Mødedeltagere samt afbud (Opslag i klubhus) 

 

Næste  Ordinært bestyrelsesmøde: Onsdag d. 13. August 2025 kl. 18:00 

 

Møde  

   

Agenda 

 

0. Bemærkninger til referat og punkter til eventuelt 

1. Siden sidst (JBe) 
2. Regnskaber (TJ) 
3. Næste Møde og mødeplan 2025 

Udvalgene 
4. Sportsudvalget (TMJ) 

a. Kommunikation (FGY) 
5. Driftsudvalget (TJ) 

a. Behandling af sager fra driftsleder (KHN) 
b. Miljø (JBe) 

c. Instruktør (OB) 
6. Ordensudvalget (TMJ) 
7. Eventuelt (Alle) 

7.1 Trivsel (UG) 
8. Godkendelse af referat 
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0. Bemærkninger til referat og punkter til eventuelt 
 

Der var ingen bemærkninger til referatet 

 

1. Siden sidst (JBe) 
 

Do/Done liste pr. dags dato gennemgået og opdateret 

 

Driftsudvalg; JBe; 379;  ; Kontakt til DSkyU angående momskompensation; HD; Åben 

Driftsudvalg; KHN; 387;  ; Udbedring af beklædning af sekretariat;  ; LUKKET 

Driftsudvalg; KHN; 405; ; 2 Duematic maskiner udskiftes; ; Åben 

Driftsudvalg; JBe; 407; ; Hastighed på grusvej; ; LUKKET 

Driftsudvalg; TJ; 419; ; Zakobo; ; Åben 

Driftsudvalg; KHN; 437; ; Planday udgå og Deltaplan benyttes i stedet; TJ, OB; Åben 

Driftsudvalg; TJ; 445; ; Udjævning af duepriser; HD; Åben 

Driftsudvalg; KHN; 446; ; Muligheden for en dedikeret 4 eller 5G forbindelse til brug for Zakabo; ; 

Åben 

Driftsudvalg; KHN; 447; ; Administratorkode for YouTube; ; LUKKET 

 

Sportsudvalg; UG; 397;  ; KFK som internationalt skydecenter (5 kombi baner med blytilladelser);  ; 

Afventer 

 

2. Regnskaber (TJ) 
 

Regnskab ultimo maj 2025 gennemgået. Resultatet er tilfredsstillende. 

 

3. Næste Møde og mødeplan 2025 
 

Ordinært BM:    Onsdag d. 13. August 2025 kl. 18:00 

Ordinært BM:    Torsdag d. 9. Oktober 2025 kl. 18:00 

Ordinært BM:    Torsdag d. 4. December 2025 kl. 18:00 

Heldagsmøde:    Lørdag d. 17. Januar 2026 08:30  

    – Søndag 18. Januar 2026 10:00 Afholdes på konferencecenter 

Udvalgene 
Formændene for de 2 hovedudvalg (Sportsudvalget UG og Driftsudvalget TJ) tilser derfor, at der 

afholdes møder i udvalgene senest 2 uger før ordinære bestyrelsesmøder. Udvalgene søger så vidt 

muligt at forelægge bestyrelsen gennemarbejdede beslutningsgrundlag til bestyrelsens stillingtagen. 

Disse forslag kanaliseres gennem JBe, som også distribuerer referater fra de 2 udvalg til bestyrelsen. 

 

4. Sportsudvalget (TMJ) 
 

Sportsudvalg: Formand TMJ, medlemmer UG, FGY, KHN, HD 

 

Drøftelse af nye åbningstider  

FGY foreslår at åbne mandag og tirsdag for at tilgodese medlemmer og øvrige gæster. 
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UG og TMJU stemmer for at bevare lukkedagene man-tir aht. Vedligehold af anlægget, protræning og 

jagtprøver. 

Vi foreslår desuden at åbningstid til 22 skal ske på onsdage og torsdage.  

Situationen er stadig uafklaret. Vi overvejer fortsat. 

 

Støtte 

Støttemail havde gemt sig i spamfilteret fra hhv. Marcus Bent og Christian Kruse, der er modtaget 

rettidigt. Det har konsekvens for budgettet for 2025 med en forhøjelse på 10.000 kr. Taget til 

efterretning. 

 

Torben Ranthe udtaget til World Cup i Lonato 

Det er første gang i mange år (hvis nogensinde) at KFK har en trapskytte med til en world cup, hvilket 

er virkelig flot.  

SD har udtaget Torben, men på 100% egenbetaling og uden at sende en leder med. Sportsudvalget 

indstiller derfor til ekstraordinært, at støtte Torben økonomisk med 5.000 kr. for at støtte op om vores 

atlet til så stor og vigtig en konkurrence i flugtskydningens mekka – en world cup med 551 atleter, hvor 

Jesper Hansen også er udtaget på skeet. 

Vi kan tilføje, at Torben ikke har anmodet om ekstraordinær støtte. Indstillingen kommer fra 

sportsudvalget. Bevilget, fremadrettet skal budget indeholde en buffer til denne type af hændelser. 

 

Opgørelse fra Copenhagen GP Skeet/Trap     

Der er underskud på 5.382 kr. men der skulle meget gerne være nogle sponsorpenge fra NSI ifm. 

Patronleverancer og duer fra LaPorte. Alt i alt et rundt nul. 

 

a. Kommunikation (FGY) 

 

Formand: FGY Medlemmer: TMJ, Jørgen Schinkel, KHN 

 

Udvalget har fået afklaret sine medlemmers roller og rammer for det fremtidige arbejde. 

 

5. Driftsudvalget (TJ) 
 

Driftsudvalg: Formand TJ, medlemmer JBe, OB, HD, DS, KHN, MW 

 

SKV 3, adgang til våben 

Driftsudvalget foreslår bestyrelsen i første omgang. Det fungerer iflg. KHN ok med våbenudlevering. 

Indstilling til beslutning – Bestyrelsen samt talenttrænere får SKV3 i første omgang, ikke instruktører, 

da adgang til klubvåben skal begrænses mest muligt. OB sender blanketter til bestyrelsen som 

medbringes på bestyrelsesmødet. 

 

Personalesituationen 

Der er fortsat mangel på medarbejdere til shoppen, KHN er der umiddelbart for meget. Der er 

modtaget ca. 40 ansøgninger, men intet er umiddelbart interessant. Chila hjælper meget til og det er 

super, Henriks søn har vist interesse for at hjælpe, Frank (banemand) vil også gerne tage vagter i 

shoppen, og det vil Henry også gerne. Planen bliver, på sigt, at få måske 1 fast og 6-8 løsarbejdere 

fremover. De kommende måneder mangler der fortsat hænder i shoppen og i køkkenet. Ferie i shoppen 

og på banerne er umiddelbart dækket ind. Der bør laves et årshjul for driften i forhold til bemanding, 

sommer / vinter, hvad har vi og hvad mangler vi at få besat. MW hjælper KHN vedr. bemanding mm. 
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Skydetider 

Nye åbningstider fra 1. september. Vi har indsendt klage og kommunen har afvist den som 

irrelevant og mener ikke den har opsættende virkning, den er derfor sendt videre i systemet. Hvordan 

skal de 6 mulige søndage med åbent håndteres fremover? Største problem er umiddelbart 

jagttegnslærerne og bagduebanerne som bookes på søndage. Jagttegnslærerne kan evt. tilbydes at betale 

samme pris som vi tjener på eventskydning. KHN og DS kigger på et oplæg til dette, DD450 

 

Internet 

Internet i klubhuset er rigtig dårligt. Der er indkøbt ny stationær PC som skal sættes op. Der skal 

indkøbes 2 nye kasseapparater / skærme, da de kører Windows 10 og skal opgraderes til Windows 11, 

pris kr. 15.000,- KHN effektuerer, DD451 

 

Annullering af eventskydninger 

Annullering af større hold til Eventskydning, hvordan håndteres det og hvad kan vi gøre for at 

undgå dette fremover. Det sker ca. hver anden weekend at et hold ikke dukker op (ikke de store hold, 

men hold af normal størrelse). Det bør overvejes at opkræve forud via link, mobilepay eller anden 

løsning. KHN og TJ kigger på en løsning. Der udsendes fremadrettet et betalingslink sammen med 

bekræftelsen, TJ instruerer KHN, DD452 

 

Mobilepay til Protrænere 

HD kontakter mobilepay for status. Alt formalia er på plads, afventer teknikker hos MobilePay, DD453 

 

a. Behandling af sager fra driftsleder (KHN) 

 

Der er sat gang i det nye digitale system til sporting (købt af Skovbo). Der arbejdes på udkald på 

jagtbanen. Der skal graves strøm til storsporting banen. Der laves instruktionsvideo til håndtryk på 

compak sporting d. 19. juni. 

 

DS vil gerne sammen, med KHN og banefolkene, udarbejde en vedligeholdelsesplan for 

maskiner og anlæg. Der umiddelbart startet på dette via anlægskartoteket, DD454 

 

MW hjælper KHN fremadrettet med personale og div. De planlægger månedlige møder. 

 

b. Miljø (JBe) 

 

Formand: JBe Medlemmer: OB, HD 

 

Miljøudvalget har indgivet klage over Teknik- og Miljøforvaltningens afgørelse. Det er pt. usikkert 

hvorvidt den vil have udsættende virkning overfor ændringerne i vores skydetider. HD udarbejder 

svarskrift omkring indsigelse mod klage fra TMF sagsbehandler. 

 

HD assisteret af OB udarbejder ”one-pager” som beskriver vores oplevelser i relationen til TMF. 

 

Sideløbende udarbejdes fornyet dispensationsansøgning vedr. anlæg af støjvold, hvis berøring med §3 

området søges minimeret dog med bevarelse af OL trap banen. JBe ansøger By & Havn om yderligere 

midler til kortlægning af støjudbredelsen, som udføres af Sweco. Midlerne er bevilget. Bemærk at der i 

denne sammenhæng er tale om nye specifikationer af mundingsstøj fra miljømyndighederne. 

 

c. Instruktør (OB) 

 



Københavns Flugtskytte Klub  Side 5 af 5 

 

Instruktørdag 29. Maj 2025 var vellykket, der var deltagelse fra bestyrelsen. 

 

 

6. Ordensudvalget (TMJ) 
 

Formand TMJ Medlemmer Jan Hemmingsen, Jesper Bove-Nielsen 

 

Bestyrelsen vil tilsikre at der inden næste generalforsamling er færdiggjort et forslag til ændring af 

vedtægterne således at 2 medlemmer af ordensudvalget fremadrettet vælges af generalforsamlingen. 

 

7. Eventuelt (Alle) 
 

7.1 Trivsel (UG) 

 

Fast punkt på bestyrelsesmøde dagsorden, dog udenfor referat.  

 

Vi vil fortsat søge at øge trivslen for vores ansatte, medlemmer og bestyrelse. 

 

8. Godkendelse af referat 
 

Do/Done liste og referat fremsendes til godkendelse efter mødet.  


